
Gislaved Västbo Brukshundklubb

Protokoll medlemsmöte 2024-09-04

§ 1. Mötets öppnande.
Ordförande Solveig Karlsson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

§ 2. Fastställande av röstlängd.
Röstlängden fastställdes.

§ 3. Val av mötesordförande.
Mötet valde Solveig Karlsson till mötesordförande.

§ 4. Anmälan om protokollförare.
Mötet utsåg Carin Grönkvist till protokollförare.

§ 5. Val av justerare.
Till justerare av protokollet valdes Nanna Olsson och Tanja Parkkari.

§ 6. Fråga om medlemsmötet blivit stadgeenligt utlyst.
Medlemmarna ansåg att mötet har blivit stadgeenligt utlyst.

§ 7. Fastställande av dagordning. 
Dagordningen fastställdes.

§ 8.  Inkomna motioner.
Inga motioner har inkommit.

§ 9. Nulägesrapport från styrelse och sektioner.
Ordförande Solveig Karlsson informerar:

- Vi har lydnadstävling startklass och klass 1 den 21/9. Idag är det 5 anmälda i 
startklass och 2 i klass 1.
Klubben har ansökt om en lydnadstävling , startklass och klass 1 den 25/4-25, 
kvällstävling.

- Pia Adolfsson och Alexeh Sohlén är nu färdiga SBK instruktörer. De har startat en 
valpkurs den 21/8  med 10 deltagare.



- Marianne Ström har en rallylydnads kurs med 8 deltagare.

- Alexeh S. och Pia S. har startat Öppen träning på tisdagar.  Gratis för medlemmar 50
kr för icke medlemmar. De önskar flera som kan tänkas att vara värd vissa kvällar då 
de inte alltid kan själva. Värdens uppgift är att ta emot, öppna stugan, kanske hjälpa 
till med det man kan och man behöver inte vara instruktör bara villig att hjälpa till.

- Inbjudan till specialsöksinstruktör har inkommit. Styrelsen har beviljat att Pia 
Adolfsson och Alexeh Sohlén får gå utbildningen. De måste själva har klarat doftprov
innan för att vara behörig. 
Pia A. ska gå utbildningen, Alexeh kommer att gå vid ett annat tillfälle p.g.a. andra 
åtaganden just nu. 

- Kaffemaskinen. Styrelsen har tagit beslut på att vi inte kommer att använda den. 
Dels blir inköp av rätt sorts kaffe för dyrt samt att vi inte vill teckna serviceavtal på 
den.

- Vi har ett säkerhetsskåp som ska sättas upp, dock är det svårt att få tag på 
hantverkare för ett sådant litet jobb.

- Glasrutan som fattas till altanen är inte heller klar.

- Hundens vecka kommer vi att uppmärksamma med att vi den 14/9 har Öppet Hus. 
Vi har prova på under dagen samt lotteri. Granngården Gislaved och Zoo Center har 
skänkt priser till detta. Fika, korv och våfflor kommer att serveras.

- Den 10/9 kommer Jessica Krafft från Studiefrämjandet att ha föredrag om ”köpa 
hund”.

- Varselvästar med klubbens namn är inköpta, dessa kan användas vid våra 
hundpromenader samt vi öppen träning så ledaren syns tydligt för deltagarna.

- Klubben behöver en ny webbmaster framöver.

§ 10. Ekonomi.
Kassör Karin Lindh redogjorde för vår ekonomi.

§ 11. Övriga frågor.

- Uppsättning av våra speglar som inköptes för att träna position. 
 Nanna Olsson ska kolla om hon kan fixa det.



- Frågan angående löpande städning av stugan togs upp. Som det nu har varit har 
några i styrelsen fått sköta detta, så frågan om vi ska köpa in tjänsten eller att vi sätter
upp städlista där alla får hjälpas åt med detta.
Mötet beslöt att vi inte ska lägga pengar på att köpa in tjänsten.
 Vi får ordna en städlista där man kan skriva upp sig. Under sommarhalvåret städning 
1 gång/vecka. Under vintern räcker det säkert med 1 gång/ månad.
Städning innebär dammsuga och torka golv, städa toaletten och damma av inredning. 
Instruktörerna får städa av i köket och torka av borden efter de haft fikapaus på sin 
kurser. Lämpliga städdagar är slutet av veckan eller helgen när kurserna är klara för 
veckan.

- Fler medhjälpare till våra sektorer.
 Veronika Ekman har anmält sig till kökssektorn.

- Anläggning ute, behöver förstärkning. Vi får jobba vidare med detta.

- Stugan behöver målas och de fönster som inte blev
målade förra året skall målas. Lilla boden är i behov av totalrenovering. Dörr, 
vindskivor och fönster behöver byta/ målas.

- Containern där gräsklipparens förvaras, läcker in i taket. 
Förslag att vi att vi kan kontakta Bygg- och anläggning på gymnasiet, om de vill ha 
detta som projekt. Nanna Olsson kollar.
Vi kan även kontakta kommunen om sommarjobbare, men vi behöver vara ute i god 
tid.

- Styrelsen föreslår att vi ska ha två städdagar höst och vår. Så vi hinner med det som 
behöver göras.

- Styrelsen har fått förslag på att vi ska bygga fasta IGP skul, samt en platta för för 
platsliggning och uppbindning av hund. Kostnad ca 3000-3500 kr. 
Styrelsen finner det inte motiverat med den kostnaden, eftersom vi dels har portabla 
IGP skul som inköptes för 6400 kr, samt att vi är i så stort behov av att renovera 
anläggning, vilket i dagsläget känns mera akut.

-  Klubben har idag 180 medlemmar. 

§ 12. Nästa medlemsmöte.
Nästa medlemsmöte är årsmötet.
Nästa styrelsemöte den 15 /10 -24, kl. 18.30

§ 13. Mötet avslutas.
Mötesordförande tackade för visat intresse och avslutar mötet.



Ordförande Solveig Karlsson                              Sekreterare  Carin Grönkvist

Justerare

Nanna Olsson                                                         Tanja Parkkari


